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Ανοικτό παραμένει και μετά τις χθεσινές δηλώσεις της υπουργού Περιβάλοντος το αν 
τελικά θα προχωρήσει το εμπορικό κέντρο στο Ελαιώνα. Πληροφορίες που κυκλοφόρησαν
χθες εμ,φάνιζαν το αρμόδιο υπουργείο να είναι αρμητικό στην κατασκευή του εμπορικού
κέντρου θεωρώντας ότι μία τέτοια προοπτική θα ερχόνταν σε αντίθεση με την αποφαση
που έχει εκδώσει το Συμβούλιο της  Επικρατείας Το μοναδικό δεδομένο είναι ότι η
υπουργός Περιβάλλοντος κ. Τίνα Μπιρμπίλη ανακοίνωσε χθες στη Βουλή την πρόθεσή της
να καταθέσει νέα ρύθμιση για τη διπλή ανάπλαση της Λεωφόρου Αλεξάνδρας. Οι ίδιες
πληροφορίες μάλιστα εμφάνιζαν ως μία λύση για να προχωρήσει η κατασκευή του γηπέδου
του ΠΑΟ την απαλλοτρίωση των 19 στρεμμάτων που έχουν παραχωρηθεί απο το όμιλο
Βωβου προκειμενου να ανεγερθή το γήπεδο.  
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